
Zápis  z jednání Školské Rady č. 6, konané  

 dne 09.10. 2007 v Napajedlích 

-------------------------------------------------------------------------------------- 

 

 

Přítomni: Mgr. Stanislav Gabriel, Ing. Zdeňka Sukupová, Zdenka Míšová,  Mgr. Hana 

Jurásková, Alena Bednaříková 

Omluven: Libuše Přílučíková 

 

 

Program: A) Úvodní část 

 

1. Zahájení 

 

B) Projednání předkládaných zpráv 
  

1. Schválení výroční zprávy o činnosti 2. základní školy Napajedla, 

příspěvkové organizace za školní rok 2006/2007 

 

2. Projednání  návrhu rozpočtu 2. základní školy Napajedla, příspěvkové 

organizace  na rok 2008  

 

 C) Závěrečná část 

  

1. Diskuse 

2. Závěr 

 

 

A) Úvodní část 

 

1. 

Mgr. Stanislav Gabriel přivítal přítomné a ve 15.05 hodin zahájil jednání Školské rady. 

Konstatoval přítomnost a seznámil přítomné s programem, který byl schválen. 

 

Hlasování: pro 5  proti 0  zdržel se 0 

 

 

B) Projednání předkládaných zpráv 

 

1.1.Školská rada projednala výroční zprávu 2. základní školy Napajedla, příspěvkové 

organizace. Členové se vyjádřili k některým bodům zprávy a Školská rada předloženou 

zprávu o činnosti schválila. 

 

 

Hlasování: pro 5  proti 0  zdržel se 0   

    

1.2. Školská rada projednala návrh rozpočtu 2. základní školy Napajedla, příspěvkové 

organizace na rok 2008. Mgr. Stanislav Gabriel se zmínil o sponzorských darech na případné 

investice. Všichni účastnění se shodli na  nutnosti možného  propojení školy se soukromým 



sektorem (podnikatelé, působící na území města Napajedel), jednalo by se zejména o židle a 

světelné vybavení v kabinetech vyučujících.  

 

C) Závěrečná část 

      

Různé: 

1) Zápis ze zasedání ŠR zasílat elektronicky Mgr. S. Gabrielovi 

2) Spolupráce školy a soukromého sektoru, paní Alena Bednaříková upozornila na prezentaci 

časopisu „Školní střela“ formou kabelové televize (informovat Mgr. Kristýnu Markovou), a 

informovanost o existenci tohoto časopisu pro organizace a firmy, působící na území města 

Napajedla. 

3) Četnost sběru papíru z původního 2 x za rok na 3 x za rok 

4) Mgr. Stanislav Gabriel poděkoval přítomným za účast a jednání v 16:30 hodin ukončil. 

 

 

Zapsala: Zdenka Míšová 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mgr. Stanislav Gabriel      

 


